
Overzicht toezeggingen commissievergadering 3 juni 2014

Burgemeester
Financiële stukken VRK
- datum in raadsvoorstel veranderen (2013=2014)
uitgevoerd
- aansprakelijkheid handelen veiligheidshuis

Wat is het Veiligheidshuis:

Het Veiligheidshuis Kennemerland is een netwerkorganisatie waarin gemeenten, justitie, politie, 
justitiële organisaties en zorginstanties intensief samenwerken om te komen tot een persoonsgerichte 
aanpak van complexe problematiek. Wanneer reguliere inzet van partners binnen de eigen keten niet 
meer werkt, kan elk van de netwerkpartners een beroep doen op het netwerk – het Veiligheidshuis.

 

Sturing, regie en inbedding:

• Alle partners behouden hun eigen (wettelijke) verantwoordelijkheden. 
• Procesregie ligt bij de medewerkers van het Veiligheidshuis
• Regie op individuele casussen ligt bij de casushouder, deze is in veel gevallen vanuit een 

wettelijke verantwoordelijkheid (bijvoorbeeld reclassering). Zo niet, dan wordt afgesproken wie 
de casusmanager is.

• De bestuurlijke regie op de samenwerking ligt sinds 2013 bij gemeenten, zij zijn 
verantwoordelijk voor de coördinatie op de regionale samenwerking en verbinding van de 
verschillende ketens: het bestuur en de straf- en zorgpartners op strategisch niveau. In 
Kennemerland is een Bestuurlijke Regiegroep die bestaat uit de burgemeester van 
Haarlemmermeer, wethouder Welzijn van de gemeente Haarlem, gemeentesecretaris van de 
gemeente Heemstede, politie, OM en GGD/VRK. Deze regiegroep adviseert aan de BCOV en 
BC PG&MZ, deze laatste is bestuurlijk eindverantwoordelijk voor het Veiligheidshuis.

• Beheersmatig is het Veiligheidshuis Kennemerland vanaf 2014 ondergebracht bij de 
Veiligheidsregio Kennemerland. De manager van het Veiligheidshuis legt daarom vanaf 2014 
financiële en inhoudelijke verantwoording af aan de BCOV en BC PG&MZ, via de directie van 
de VRK en de Bestuurlijke Regiegroep.

Preventie- en handhavingsplan drank en horeca
- wordt er een nulmeting uitgevoerd?
Er wordt geen directe nulmeting gedaan, de GGD doet in september onderzoek. 

Wethouder Graal
Conclusies 
- Overzicht contracten en abonnementen worden in september aan de raad toegezonden
komt op lijst toezeggingen

- is er een vergunning ingetrokken voor Molenaar (voor de wagen die te koop staat) 
Ambtelijk is gesproken met de heer Molenaar. Hij heeft  meegedeeld dat hij voor 1 niet 
vergunde vrachtauto een tijdelijke vergunning wil aanvragen wegens uitbreiding van de 
werkzaamheden. De overige vrachtwagens rijden met vergunningen. Voor de wagen die te 
koop zou staan is geen vergunning meer.  De aanvraag om tijdelijke vergunning heeft hij 
inmiddels ingediend. Deze aanvraag moet nog langs b en w. De controle op de vergunningen 
van Molenaar staat op de actielijst van de BOA. De heer Molenaar weet dit.





- huisnummering Osdorperweg 1874 op lijst van toezeggingen
Nadere rapportage volgt 

Krediet aanpassing wegen (besloten vergadering)
- nagaan wanneer besluit komt over Spaarndammerdijk als primaire zeekering
Wat betreft Spaarndammerdijk heeft het Hoogheemraadschap Rijnland zeer onlangs laten 
weten dat de Spaarndammerdijk nog steeds een waterkerende dijk is en dat men voornemens 
is om deze dijk te verhogen. Beslissing over de functie wordt in 2017 verwacht. Overigens 
zijn de kosten voor de Spaarndammerdijk gering in verhouding tot de kosten voor de Lagedijk 
en Liedeweg. 

Wethouder Westerman
Nota Participatiebeleid

- waar is bij de instroom voormalige WSW-ers de verwachte krimp van 30 procent op 
gebaseerd?

De overzichten zijn prognoses. De snellere krimp heeft te maken met de samenstelling van 
het huidige SWbestand van Haarlemmerliede. Dat is wat ouder dan dat van de andere twee 
gemeenten.  

De prognoses zijn zo voorzichtig mogelijk opgesteld.

- bij wie komen de consulenten IASZ in dienst?

De IASZ zal deze zomer onderzoeken of en zo ja met hoeveel medewerkers de capaciteit 
moet worden uitgebreid. Wanneer dit noodzakelijk wordt geacht zal hiervoor een voorstel 
worden opgesteld dat ook aan de raad zal worden voorgelegd. Basis uitgangspunten 
hiervoor zijn efficiëntie en zuinigheid. Eventuele extra consulenten komen, net als de huidige 
IASZ consulenten, in dienst van Heemstede. De kosten worden vervolgens naar rato over de 
gemeenten verdeeld. 

Jaarrekening Paswerk:
- wanneer komt de rapportage over het eerste kwartaal 2014 van Paswerk

De resultaten komen naar verwachting binnenkort beschikbaar. Bij Paswerk is navraag 
gedaan naar de aanleverdatum, zodra die bekend is wordt de raad hiervan op de hoogte 
gesteld.

Verstrekkingenboek bijstand
- draagkrachtberekening schuldsanering

Er lijkt sprake te zijn van verwarring over de term ‘bewindvoering’; dit wordt in de vraag 
geïnterpreteerd als ‘schuldhulp’. Het gaat echter om financiële dienstverlening voor mensen met een 
beperking die onvoldoende in staat zijn om zelf hun financiën te regelen. De reden om de berekening 
van de draagkracht uit vermogen voor de bewindvoering aan te passen is het feit dat veel personen 
die nu bewindvoering hebben relatief hoge vermogens hebben (onder de reguliere WWB-grens) en we 



zien dat dit vermogen jaarlijks hoger wordt. (Voorbeeld: bewoners van AWBZ-instellingen krijgen een 
uitkering en hebben nauwelijks uitgaven waardoor het eigen vermogen behoorlijk kan oplopen.) Het 
college is van mening dat uitgaven voor het beheren van de middelen tot de zodanige basale 
verantwoordelijkheid horen dat, gelijk aan andere kostensoorten, eerst een beroep gedaan moet 
worden op alle eigen middelen. Daarom is de berekeningswijze van de draagkracht uit het eigen 
vermogen aangepast.

Overigens, als er sprake is van schuldhulp, bijvoorbeeld in de WSNP, dan moeten de kosten van de 
curator/bewindvoerder conform de wet uit de eigen draagkracht worden betaald. Hierbij sluiten we als 
gemeente aan. 

Wethouder Van Haeften

Voorbereidingsbesluit Spaarndam Zuid
- op kaartje straatnamen invullen
- nagaan of de bepalingen voldoende bescherming bieden
- de raad wordt geïnformeerd als de intentieverklaring Poldermanterrein is getekend
Punten 1 en 2 zijn aangepast in het voorstel. Punt 3 komt op de lijst met toezeggingen

Jaarrekening STOPOZ
- directeur en bestuur STOPOZ worden uitgenodigd voor een toelichting op 12 juni om 

21.00 uur. Na dit overleg wordt besloten of de jaarrekening in de raad van 24 juni kan 
worden behandeld.

In het overleg met STOPOZ op 12 juni is antwoord gegeven op de vragen. STOPOZ heeft 
nog een erratum toegezonden en de jaarcijfers van de Margrietschool. Deze staan in de 
App. 
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